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“Vatandaşlarla birebir temas
kurarak hizmet etmelisiniz”

Taytak,

Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar İl Başkanlığı tarafından düzenlenen belediye
başkanları istişare toplantısında konuşan Milletvekili Mehmet Taytak, Belediye
başkanlarının kendi bölgelerinde MHP’nin üretken belediyecilik anlayışıyla ve vatan-
daşlarımıza dokunarak hizmet etmeleri gerektiğini vurguladı. 2’DE

Afyonkarahisar
Kocatepe Spor
Kompleksi, genç
futbolcu yeteneklerin
sergilediği muhteşem
performanslara ev
sahipliği yaptı.

7’DE

Gençlik ve Spor
Müdürlüğünden
Türkiye’de bir ilk

EEmmiirrddaağğ  KKüüllttüürr  EEvvii''nnee
aannllaammllıı  zziiyyaarreett

Emirdağ Belediye
Başkanı Serkan
Koyuncu'nun ilçeye
kazandırdığı Emirdağ
Kültür Evi, anlamlı bir
ziyarete ev sahipliği
yaptı. Şehit Önder
Pala'nın annesi Dursun
Pala, Emirdağ Kültür
Evi'ni ziyaret etti.     7’DE

Başkan Köksal, 

“ÇOCUKLARIMIZIN MUTLULUĞU
BİZİM MUTLULUĞUMUZDUR”

Afyonkarahisar
Belediyemiz tarafından iki
yıl aranın ardından 
düzenlenen Sünnet Şöleni,
büyük bir coşku ve 
katılımla gerçekleştirildi.KÖKSAL

Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın öncülüğünde 51
çocuğumuzun sünnet olduğu etkinlikte, çocuklar
ve aileleri unutulmaz anlar yaşadı.

Şenlik öncesi çocuklar için hazırlanan klasik otomobillerle
şehir turu yapıldı. Daha sonra Zafer Meydanı’nda sünnet
şölenine geçildi. Geceye Vali Vekili Özlem Kılıçtürk,
Afyonkarahisar Milletvekili İYİ Parti Genel Başkan
Yardımcısı Hakan Şeref Olgun, İYİ Parti Teşkilat
Başkanı, Bursa Milletvekili Hasan Toktaş, Afyon
Kocatepe Üniversitesi Rektör Yardımcısı Murat Peker,
Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi Sağlık
Uygulama Ve Araştırma Merkezi Başhekimi Prof. Dr.
Ahmet Ali Tuncer, siyasi partilerin il başkanları,
Belediye Meclis Üyeleri, Başkan Yardımcıları, mahalle
muhtarları, sivil toplum örgütlerinin temsilcileri ile
vatandaşlarımız katıldı. Sünnet Şöleni,
Afyonkarahisar’ın dört bir yanından gelen çocukların
ve ailelerin katılımıyla başladı. Şölene katılan çocuklara
önce kınaları yakıldı. Ardından düzenlenen eğlence dolu
etkinliklerle sünnet çocukları unutulmaz anlara şahitlik etti.
Şölende çocuklar için animasyon gösterileri ve çeşitli
hediyeler hazırlanırken, aileler de bu özel günü birlikte kut-
lamanın mutluluğunu yaşadı. Şölen, geleneksel müzikler
ve halk oyunları eşliğinde devam ederken, katılımcılar 
bu güzel günün keyfini çıkardı.

KLASİK OTOMOBİLLERDEN 
SÜNNET KONVOYU

8

Kasten yaralama
suçundan aranan
şahıs yakalndı

Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürlüğü’ne bağlı Asayiş
Şube Müdürlüğü ekipleri
aranan şahısların yakalan-
masına yönelik çalışma
yaptı. Yapılan incelemel-
erde 10 suç kaydı bulunan
ve kasten yaralamam
suçundan 1 yıl 8 ay hapis
cezası ile aranan G.Ç.’nin
peşine düşen ekipler
şüpheliyi kent merkezinde
yakalayarak gözaltına aldı. 

3’TE

Şarampole giren otomobilde
5 kişi yaralandı

3
KKuurraallllaarraa  uuyymmaayyaann  ssüürrüüccüülleerree  
ppaarraa  cceezzaassıı  kkeessiillddii

Türk kahramanları
etkinliği düzenlendi 
Ülkü Ocakları Afyonkarahisar Başkanlığı ve
Asena Teşkilatı  işbirliğiyle Uzun Çarşı’da
“Türk Kahramanları ve Romanlarının Görsel
Etkinliği” sergisi açıldı. Ülkü Ocakları
Afyonkarahisar Başkan Yardımcısı Asena
Birimi Başkanı Büşra Hilal Gültekin, yap-
tığı açıklamada şunları kaydetti: “Türk
Kahramanları ve Romanlarının Görsel
Etkinliği”  sergisi hakkında bilgi verdi.

“Yüzyıl sonrasını düşünüyorsak
ahlaklı nesiller yetiştirmeliyiz”

Saadet Partisi Afyonkarahisar İl Başkanı Beytullah
Karataş, Anadolu Gençlik Derneği’nin düzenlediği
yaz etkinlikleri mezuniyet programına katıldı.    2’DE

"En fazla
iki kupa yeşil 
çay tüketilmeli"

4

Afyonkarahisar’da kontrolden çıkarak şarampole giren oto-
mobilde 5 kişi yaralandı. Kaza, Çay ilçesi Kılıçkaya köyü
yakınlarında meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, V.S.
idaresindeki yabancı plakalı otomobil, sürücüsünün henüz
belirlenemeyen bir sebepten ötürü direksiyon hakimiyetini
kaybetmesi sonucu şarampole girdi.     3’TE
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Başkan Burcu Köksal uzun
çarşı esnafını ziyaret etti

Afyonkarahisar Belediye Başkanı Burcu Köksal, kentimizin en yoğun
ticari bölgelerinden biri olan Uzun Çarşı'yı ziyaret etti. Ziyareti

sırasında esnafla bir araya gelen Başkan esnafın talep ve önerilerini
dinleyerek çözüm yolları hakkında görüş alışverişinde bulundu.

Uzun Çarşı'nın Afyonkarahisar'ın ticari hayatındaki önem-
ine dikkat çeken Başkan Burcu Köksal, "Şehrimizdeki
ticari hayatın canlılığı bizler için büyük önem taşıyor.

Esnafımızın mutluluğu, Afyonkarahisar'ın mutluluğu demektir.
Sizlerin sorunlarını çözmek ve taleplerinize en hızlı şekilde
cevap vermek için buradayız." ifadelerini kullandı.

Uzun Çarşı'nın, şehrimizin ticari kalbi olduğunu vurgulayan
Başkan Köksal, "Esnafımızın karşılaştığı sorunları yerinde
görmek ve çözümler üretmek için buradayız. Hep birlikte daha
güçlü bir Uzun Çarşı için çalışacağız.” dedi. Başkan Burcu
Köksal, vatandaşlarla da bir araya gelerek kendisine aktarılan
taleplerini dinledi.  Ziyaretin sonunda esnafa ve vatandaşlara
teşekkürlerini ileten Başkan Köksal, belediye hizmetlerinin her
zaman halkın ihtiyaçları doğrultusunda şekillendirildiğini bir kez
daha vurguladı. Başkan Burcu Köksal’ın ziyareti, esnaf ve
vatandaşlarımız tarafından büyük memnuniyetle karşılandı.
>>HÜDAYİ ACAR

UZUN ÇARŞI, ŞEHRİMİZİN 
TİCARİ KALBİ

Uzun Çarşı’da Türk kahramanları
etkinliği düzenlendi Ülkü Ocakları

Afyonkarahisar Başkanlığı
ve Asena Teşkilatı 
işbirliğiyle Uzun Çarşı’da
“Türk Kahramanları ve
Romanlarının Görsel
Etkinliği” sergisi açıldı. 

Ülkü Ocakları Afyonkarahisar Başkan Yardımcısı Asena
Birimi Başkanı Büşra Hilal Gültekin, yaptığı açıklamada
şunları kaydetti: “Türk Kahramanları ve Romanlarının

Görsel Etkinliği”  sergisi hakkında bilgi verdi. Gültekin, “Görsel
olarak düzenlediğimiz ‘Geleneksel Roman Kahramanları’ sergi
etkinliğimizi Ülkü Ocakları İl Başkanlığı ve Asena Birimimizle
birlikte ortaklaşa gerçekleştiriyoruz. Etkinliğimiz kapsamında
iğne oyası el işleri, çeşitli dekoratif eşyaları da satışa sunuy-
oruz. Bu satıştan elde edeceğimiz geliri SMA hastası bebeklerin
tedavi giderlerine bağışlayacağız.” >>İBRAHİM ARTIÇ

Taytak, “Vatandaşlarla birebir
temas kurarak hizmet etmelisiniz”
Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar İl
Başkanlığı tarafından düzenlenen belediye
başkanları istişare toplantısında konuşan
Milletvekili Mehmet Taytak, Belediye
başkanlarının kendi bölgelerinde MHP’nin
üretken belediyecilik anlayışıyla ve 
vatandaşlarımıza dokunarak hizmet
etmeleri gerektiğini vurguladı.

Milliyetçi Hareket Partisi
Afyonkarahisar İl Başkanlığı’nın
düzenlediği ‘Belediye Başkanları’

istişare toplantıları devam ediyor. Termal
bir otelde 2.’si düzenlenen istişare toplan-
tısına Milliyetçi Hareket Partisi
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak,
İl Başkanı Ahmet Kahveci, il Başkan
Yardımcıları, İl Yönetim Kurulu Üyeleri ve
Belediye Başkanlarının tamamı katıldı.
Milletvekili Taytak, MHP’li belediye başkan-
larının, bulundukları bölgelerde üretken
belediyecilik anlayışını benimsemeleri ve
vatandaşlarla birebir temas kurarak hizmet
etmeleri gerektiğinin altını çizdi. Taytak,
"Belediye başkanlarımızın asli görevi, yalnız-
ca kentlerin fiziksel altyapısını iyileştirmekle
kalmamalı. Aynı zamanda, vatandaşlarımızın
sosyal, kültürel ve ekonomik ihtiyaçlarına da
cevap vermelidir. Üretken belediyecilik
anlayışımız, her zaman halkla iç içe olmayı,
onların sorunlarını ve taleplerini doğrudan
dinlemeyi gerektirir. Vatandaşın sesine kulak
veren, onların ihtiyaçlarına anında yanıt
veren bir belediyecilik anlayışı geliştirmeliyiz.
Bu, sadece belediyelerimizin başarıyı yakala-
masını değil, aynı zamanda partimizin yerel
yönetimlerdeki gücünü ve etkisini de artıra-
caktır. MHP’nin belediyecilik anlayışı, her
zaman halkın ihtiyaçlarını gözeten, onları
merkeze alan bir yaklaşımdır. Bu yaklaşımla

hareket ettiğimiz sürece, vatandaşlarımızın
desteğini arkamızda hissetmeye devam ede-
ceğiz” dedi. 

KAHVECİ, “İSTİŞARE 
TOPLANTILARIMIZIN 
VERİMİNİ ALIYORUZ”

İl Başkanı Ahmet Kahveci ise, MHP
Afyonkarahisar İl Başkanlığı tarafından
düzenlenen bu tür istişare toplantılarının
devam edeceğini ve belediyelerin daha ver-
imli çalışması adına önemli bir zemin oluştu-
rulduğunu ifade etti. Kahveci, “Bizim
belediyecilik anlayışımız, sadece fiziksel pro-
jelerle sınırlı değildir. Halkımızın gönlüne
dokunmak, onların sorunlarına ve ihtiyaçları-
na çözüm üretmek asli görevlerimizdendir.
Bu bağlamda, siz değerli belediye başkan-
larımızın, halka daha yakın, onların talepler-
ine daha duyarlı bir yönetim anlayışı ben-
imsemeleri büyük önem taşıyor.
Belediyelerimiz, toplumun her kesimine hitap
eden hizmetler sunmalı, vatandaşlarımızın
her an yanlarında olmalıdır. Bu, MHP’nin
üretken belediyecilik anlayışının bir gereğidir.
Bu tür toplantılar, sizlerin karşılıklı fikir alışver-
işinde bulunmanız ve birlikte daha güçlü
adımlar atmanız için önemli bir fırsattır” dedi.
Toplantı da Belediye başkanları yaptıkları
hizmetleri anlatarak, önümüzdeki günlerde
yapacakları projelerle ilgili bilgiler verdi.
>>YILDIZ YARIKKAYA

“Yüzyıl sonrasını düşünüyorsak
ahlaklı nesiller yetiştirmeliyiz”

Saadet Partisi Afyonkarahisar İl Başkanı
Beytullah Karataş, Anadolu Gençlik
Derneği’nin düzenlediği yaz etkinlikleri mezu-
niyet programına katıldı.
Ahlaki, milli ve manevi değerlerin önemine
değinen Karataş Anadolu Gençlik Derneği’nin
bu faaliyetlerinin daha fazla gence ulaşma
hedefiyle artarak devam etmesi gerektiğini
söyledi. Programa ayrıca Saadet Partisi İl
Başkan Yardımcısı Ahmet Beşkardeş,
Gençlik Kolları Başkanı Nedim Taha
Beşkardeş, AGD Afyonkarahisar Şube
Başkanı Muharrem Coşkun, öğrencilerin
aileleri ve çok sayıda davetli katıldı.

AGD YAZ ETKİNLİKLERİ ŞEHRİMİZ İÇİN
KIYMETLİ BİR ÇALIŞMA

İl Başkanı Beytullah Karataş şunları söyledi;
“Anadolu Gençlik Derneği, her yıl tüm
Türkiye’de olduğu gibi Afyonkarahisar’da da
Yaz tatili dolayısıyla Yaz Etkinlikleri programı
organize ederek çocuklarımızın bu dönemi
verimli geçirmelerini sağlamaya devam ediy-
or. “Yaz Bizimle Bir Başka” sloganıyla “Hem
Eğlen Hem de öğren“ teması ile çocuk-
larımızın farklı sosyal ve kültürel etkinlikler ile
keyifli vakit geçirdiklerini görüyoruz. Ahlaki,
milli ve manevi değerler öncelenerek gerçek-
leşen bu çalışma çok kıymetli ve değerli. Her

yıl daha fazla evladımızın istifade etmesini
diliyorum.”
YÜZYIL SONRASINI DÜŞÜNÜYORSAK
AHLAKLI NESİLLER YETİŞTİRMELİYİZ
"Bir yıl sonrasını düşünüyorsanız bir tohum
ekin, on yıl sonrasını düşünüyorsanız bir
fidan dikiniz; ama yüzyıl sonrasını düşünüyor-
sanız, çağlar açıp çağlar kapatmak istiyor-
sanız bir insan yetiştiriniz anlayışı ile bu çalış-
mayı gerçekleştiren, ahlaklı nesillerin yetişme-
sine vesile olan Anadolu Gençlik Derneği
Afyonkarahisar Şubemizi, evlatlarımıza emek
veren hocalarını, programa katılan öğrenciler-
imizi ve ailelerini tebrik ediyorum. Eğlenerek
öğrendikleri bir çok şeyi sergileyerek bizlerin
de güzel vakit geçirmesine vesile oldular. Her
birine bundan sonraki hayatlarında başarılar
diliyorum.” dedi. >>FAHRİYE ÇIRACI
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Kasten yaralama
suçundan aranan
şahsı polis yakaladı
Afyonkarahisar’da kasten
yaralama suçundan aranan
şahsı polis yakaladı.

Edinilen bilgilere göre,
Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürlüğü’ne bağlı
Asayiş Şube Müdürlüğü
ekipleri aranan şahısların
yakalanmasına yönelik
çalışma yaptı. Yapılan
incelemelerde 10 suç
kaydı bulunan ve kasten
yaralamam suçundan 1
yıl 8 ay hapis cezası ile
aranan G.Ç.’nin peşine
düşen ekipler şüpheliyi
kent merkezinde yakala-
yarak gözaltına aldı.
Şahıs işlemleri sonrası
sevk edildiği mahkeme
tarafından tutuklanarak
cezaevine gönderildi.
>>İHA

Otomobille motosikletin
çarpıştığı kazada
sürücüler yaralandı
Afyonkarahisar’da otomobil ile
motosikletin çarpıştığı kazada

sürücüler yaralandı.
Kaza, Emirdağ ilçesi Suvermez köyü
yakınlarında meydana geldi.Edinilen

bilgilere göre, E.T. idaresindeki 35 TH
429 plakalı otomobil henüz belirlene-
meyen bir sebepten ötürü H.E., yöneti-
mindeki 43 NL 514 plakalı motosikletle
çarpıştı. Kazanın ardından ihbar üzer-
ine kaza yerine sağlık ve jandarma
ekipleri sevk edildi. Olay yerine gelen
sağlık ekipleri kazada yaralanan her iki
araç sürücüsünü de ambulanslarla has-
taneye kaldırdı. Kazanın ardından jan-
darma tarafından inceleme başlatıldı.
>>İHA

Şarampole giren otomobilde
5 kişi yaralandı Afyonkarahisar’da

kontrolden çıkarak
şarampole giren
otomobilde 5 kişi
yaralandı.

Kaza, Çay ilçesi Kılıçkaya
köyü yakınlarında meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre,

V.S. idaresindeki yabancı plakalı
otomobil, sürücüsünün henüz
belirlenemeyen bir sebepten ötürü
direksiyon hakimiyetini kaybetmesi
sonucu şarampole girdi. Kazada,
sürücü ile otomobildeki H.V.E.
(70), A.C. (42), A.S. (7) ile E.S. (3)
yaralandı. Kazanın ardından ihbar
üzerine kaza yerine sağlık ve jan-
darma ekipleri sevk edildi.
Ambulanslarla Şuhut Devlet
Hastanesi'ne kaldırılan yaralıların
durumlarının ağır olduğu öğrenildi.
Kazanın ardından jandarma
tarafından inceleme başlatıldı.
>>İHA

Kurallara uymayan sürücülere 6 bin 600 TL para cezası kesildi
Afyonkarahisar’da jandarma tarafından gerçekleştirilen trafik ve asayiş denetiminde 402 kişinin kimlik bil-

gileri sorgulanırken, kurallara uymadıkları tespit edilen sürücülere ise 6 bin 600 TL para cezası kesildi.
Bolvadin İlçe Jandarma Komutanlığına bağlı
trafik ve asayiş ekipleri denetimlerine devam
ediyor. Bolvadin ilçe bağlantı yollarında gerçek-
leştirilen denetimde durdurulan 271 araçtaki 402
sürücü ve yolcunun Genel Bilgi Taraması (GBT)
sistemi üzerinden kimlik sorgulamaları yapıldı.
Dron destekli yapılan denetimde araçların ve
sürücülere evrak kontrolleri gerçekleştirildi.
Denetimde kurallara uymadıkları tespit edilen
sürücülere ise toplamda 6 bin 600 TL cezai işlem
uygulandığı kaydedildi. Denetimlerin ilerleyen
günlerde de süreceği belirtildi. >>İHA
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"En fazla iki kupa
yeşil çay tüketilmeli"
Bir fincan yeşil çayın 50-100 miligram kateşin ve 30-40 gram kafein içerdiğini kaydeden Prof. Dr. M. Emel

Alphan, demleme sırasında siyah çaya oranla yeşil çaydan deme daha fazla kateşin geçtiğini belirterek
sağlıklı insanların ve diyabetlilerin en fazla 2 kupa yeşil çay tüketmelerinin önerildiğini söyledi. 

Prof. Dr. M. Emel Alphan, çay tüketiminde
dikkat edilmesi gereken noktalara ilişkin
değerlendirmede bulundu. Çayın yapısın-
da bulunan tanenlerin diyetle alınan
demirle bağlanarak demir emilimini azalt-
tığını belirten Prof. Dr. Emel Alphan, “Çay,
genellikle kahvaltıda tüketilen bir içecektir.
Yumurta demir içeren bir besindir. Sabah
kahvaltısında yumurta yenmiyorsa çay-
dan sakınılmasına gerek yoktur. Yani
peynir, zeytin vb. içeren bir kahvaltıda çok
rahatlıkla çay içilebilir. Yumurtalı bir sabah
kahvaltısından 45 dakika sonra çay veya
kahve içilebilir” tavsiyesinde bulundu.

ÇAY KATEŞİNLERDEN 
ZENGİN BİR KAYNAK

Çayın sahip olduğu bileşenleri ile sağlık
üzerindeki olumlu etkilerine işaret eden
Prof. Dr. M. Emel Alphan, yapılan deney-
sel çalışmaların çayın özellikle hiper-
glisemiyi engelleyebilme özelliğine sahip
olduğunu ortaya koyduğunu söyledi.

ÇAY İNSÜLİN ETKİSİNİ ARTIRMADA
ETKİLİ OLABİLİYOR

Çay bileşenlerinin insülin etkisini artırmada
etkili olduğunu kaydeden Prof. Dr. M. Emel
Alphan, “Çay, özellikle yeşil çay sağlık
üzerine birçok olumlu etkisi bulunan
kateşinlerden özellikle de epigallokateşin
galattan zengin bir kaynaktır. Deneysel
çalışmalarda epigallokateşin gallat ve diğer
kateşinlerin hiperglisemiyi insülin aktivitesini
değiştirerek ve beta hücre zararını önleyerek
engelleyebileceği gösterilmiştir. Çay insülin
duyarlılığını ve insülin salgılatıcı etkiyi de
artırabilir. Siyah, yeşil ve oolong çayların, adi-
positlerdeki insülinle uyarılmış glikoz alımını
arttırarak insülin duyarlılığını arttırdığı göster-
ilmiştir. Epigallokateşingallat, epikateşingal-
lat, tanenler ve teaflavinler gibi çay bileşen-
leri insülin etkisini arttırmada rol oynayabilir”
diye konuştu.

YEŞİL ÇAY TÜKETİMİ 
DİYABETLİLERE FAYDA SAĞLIYOR

Çayın diyabetliler de dahil olmak üzere pek
çok kişi için vazgeçilemez bir içecek

olduğunu belirten Prof. Dr. M. Emel Alphan,
“Bazı çaylar belirli metabolik rahatsızlıkları
olanlar için de faydalı olabilir. Örneğin yeşil
çay, Tip 2 diyabetlilerde tüm nedenlere
bağlı ölümlerin azaltılması da dahil olmak
üzere pek çok fayda sağlayan kafeinli bir
çaydır. 4 binden fazla diyabetli katılımcının
sağlığını takip eden beş yıllık bir çalışma,
günde dört veya daha fazla fincan yeşil çay
içenlerin yüzde 63 oranında daha düşük
ölüm oranına sahip olduğunu buldu” dedi.

YEŞİL ÇAY DAHA FAZLA
KATEŞİN İÇERİYOR

Bir fincan (250 ml) yeşil çayın 50-100
miligram kateşin ve 30-40 gram kafein
içerdiğini kaydeden Prof. Dr. M. Emel
Alphan, “Hazırlanma şekli, demleme
koşulları, bitkinin miktarı ve tazeliği biyoak-
tif bileşenleri etkileyebilir. Demleme sırasın-
da siyah çaya oranla yeşil çaydan deme
daha fazla kateşin geçer. Yapılan bir çalış-
mada antioksidan olan kateşinlerin yeşil
çayın deminde, siyah çaya göre 3 kat daha
fazla olduğu saptanmıştır. Sağlıklı insan-
ların ve diyabetlilerin en fazla iki kupa yeşil
çay tüketmeleri önerilir” açıklaması yaptı.

İKİ FİNCANDAN FAZLASINA DİKKAT
Prof. Dr. M. Emel Alphan, “Yeşil çay da
dahil olmak üzere bitki çaylarının günde
toplam 2 fincandan fazla içilmesi diüretik

(idrara fazla çıkma) etkiyi arttırdığı için
böbreklere zararlı etkileri olabileceği de
akılda tutulmalıdır” uyarısında bulundu.

YUMURTASIZ KAHVALTIDA ÇAY
RAHATÇA TÜKETİLEBİLİR

Çay tüketiminin şekline de değinen Prof.
Dr. M. Emel Alphan, şunları söyledi: “Çayın
yapısında bulunan tanenler, diyetle alınan
demirle bağlanarak demir emilimini azaltır-
lar. Ama bu konu çok abartılmıştır. Çay,
genellikle kahvaltıda tüketilen bir içecektir.
Yumurta demir içeren bir besindir. Sabah
kahvaltısında yumurta yenmiyorsa çaydan
sakınılmasına gerek yoktur. Yani peynir,
zeytin vb. içeren bir kahvaltıda çok rahatlık-
la çay içilebilir. Yumurtalı bir sabah kah-
valtısından 45 dakika sonra çay veya
kahve içilebilir. Demir emilimini arttırmak
için kahvaltıda veya öğle /akşam yemek-
lerinde C vitamini içeren domates, yeşil
biber, limon, portakal vb. besinlerin bulun-
masında yarar vardır.”

YEMEKTEN HEMEN SONRA 
ÇAY TÜKETİLEBİLİR Mİ?

Yemeklerden hemen sonra tüketilen çay
alışkanlığına da işaret eden Prof. Dr. M.
Emel Alphan, “Lokantalarda yemekten
sonra genellikle çay servisi yapılır. Eğer
insanlarda demir yetersizliği anemisi
yoksa, endişe etmeye gerek yok, çay
içilebilir. Demir yetersizliği anemisi olsa bile
yemeklerden 45 dakika sonra çay içilebilir.
Açık ve limonlu çay önerilebilir” dedi.

PAPATYA ÇAYI SADECE
SAKİNLEŞTİRMİYOR

Prof. Dr. Emel Alphan, genellikle uykuyu
teşvik etmek ve stresi azaltmak için kul-
lanılan kafeinsiz popüler bir çay olan papatya
çayı ile yapılan bir çalışmada, Tip 2 diya-
betlilerde insülin direncini ve inflamatuar
belirteçlere olan etkileri incelendiğini söyledi.
Prof. Dr. M. Emel Alphan, “Sekiz hafta
boyunca yapılan araştırmada, günde üç kez
(her yemekten sonra) papatya çayı tüketi-
minin bu iki parametre üzerinde de faydalı
etkileri olduğu bulundu” dedi. >>İHA

Prostat kanseri ameliyatlarında
robotik cerrahi kullanımı arttı

Prof. Dr. Ziya Akbulut, “Prostat kanseri ameliyatlarında
2018 yılından sonra artış gösteren robotik cerrahi 
teknolojisi hastaya uzaktan müdahale edilebiliyor.
Robotik cerrahide kullanılan da Vinci robotuyla, 
ameliyatlarda 16 ila 17 kata yakın bir büyütme ile 
540 derece hareket kabiliyeti ile her iki elinizi de 
çok rahat kullanabildiğiniz bir sistem” dedi.
Üroloji bölümünden Prof.Dr. Ziya

Akbulut, prostat kanserine ilişkin
açıklamalarda bulundu. Akbulut,
prostat kanserinde Türkiye’nin 2’nci
sırada yer aldığını belirterek, 40-59
yaş arası her 103 erkekten birinde
prostat kanseri görüldüğünü belirtti.
Akbulut, 60-79 yaş arasında her 8
kişiden birinde prostat kanseri
geliştiğini dile getirerek, yaşam
süresinin artmasıyla beraber yaşın
önemli risk faktörü olduğunu,
ilerleyen yaşla birlikte prostat
kanseri riskinin de arttığını kaydetti.
Akbulut , “Prostat kanseri ameliyatı
bazı fonksiyonların kaybolduğu bir
ameliyat şeklidir. İdrar kaçırma
mekanizması, prostat ameliyatların-
da ameliyat sahasına çok yakın
olup iyi korunması gerekiyor. Bir de
sertleşmeyi sağlayan sinirler de
prostatın üzerinde seyrediyor ve
bunların da korunması gerekiyor”
açıklamasında bulundu. Prostatın
yerleştiği yerin bölge olarak kemik
pelvisin arka tarafı olduğu bilgisini
de aktaran Akbulut, açık cerrahide
ulaşmanın zor olduğunu, oradaki
hareketlerin kısıtlandığını ve robotik
cerrahide orayı 16-17 kat büyülte-
bilip, her iki elinizle hareket
edilebildiğini ifade etti. Akbulut,
yapılan işlemlerin sonucunda idrar
kaçırma konusunda ciddi bir başarı
elde edildiğini, robotik cerrahidede
aynı şekilde cinsel fonksiyonların
korunmasında da başarı elde
edildiği için robotik cerrahi prostat
ameliyatlarında tercih edilir hale
geldiğini ve şu anda Amerika’da ve
Avrupa’da prostat kanseri ameliyat-
larının tamamına yakınında robotik
cerrahi ile yapıldığını dile getirdi.
“16 ve 17 kata yakın bir büyütme,
540 derece hareket kabiliyeti var”
Robotik cerrahinin 2018 yılından
sonra dünyada giderek yaygınlaşan
bir cerrahi yöntem olduğunu kayde-

den Akbulut, “Robotik cerrahi
teknolojisi sayesinde kilometrelerce
uzaktan hastaya müdahale
edilebiliyor” açıklamasında bulun-
du. Bu kapsamda geliştirilen Da
Vinci robotu, 2005 yılında tıp
dünyasına hizmete girmiş
laparoskopik cerrahinin bir ileri
boyutu olarak büyütmenin ve el
hareketlerinin kolay yapıldığı teknik
olarak çok üst düzey bir cerrahi
teknik olduğunu anlatan Akbulut,
“Stanford Üniversitesi’nin çalış-
malarıyla uzaydaki astronotları
tedavi etmek amacıyla geliştirilmiş
bir sistem olduğunu ve burada 2
sistem olup, bunun 1’incisi konsol
dediğimiz hekimin cerrahın bulun-
duğu konsol, bir de hastaya monte
edilen laparoskopinin gelişmiş for-
matı. Yani cerrah ameliyat esnasın-
da farklı bir yerde olsa bile bu özel-
liği sayesinde internet üzerinden
kilometrelerce uzakta dahi ameliy-
atı gerçekleştirebiliyorsunuz” şek-
linde konuştu.
Akbulut, açıklamalarına
şu şekilde devam etti:
“Robotik cerrahi geliştirilmiş ve
sonuçta çok başarılı olunca 16 ila
17 kata yakın bir büyütme 540
derece hareket kabiliyeti ile her 2
elinizi çok rahat kullanabildiğiniz
bir sistem olduğu için bunun nor-
mal süreçte kullanılması gün-
deme gelmiş ancak legal olarak
robotun şimdiki kullanımda konsol
ile doktor aynı odada bulunup,
hastanın başında 2’nci bir cerrah,
konsolun başında ameliyatı
yapan cerrah bulunduğunu ve
herhangi bir problem olması duru-
munda ki bu çok nadir görülen bir
durumdur o zaman hastaya açık
müdahale etmek gerekiyorsa cer-
rah kendisi bu mesuliyeti alabilir”
diye konuştu.>>İHA
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Vali Yiğitbaşı asayiş olaylarına ilişkin basın mensuplarını bilgilendirdi
“Vatandaşlarımızın kolluk güçlerimize       
desteği büyük önem taşıyor”

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, il genelinde asayiş ve huzurun temini noktasında 9 Temmuz-8 Ağustos
tarihleri arasında yürütülen asayiş çalışmalarıyla ilgili basın mensuplarına açıklamalarda bulundu.

Vali Yiğitbaşı toplantıda, İl Jandarma Komutanı
J.Alb. Tolga Yağan ve İl Emniyet Müdürü Mahmut
Ay ile birlikte uyuşturucudan, teröre, trafikten,
göçle mücadeleye kadar her alanda büyük bir titi-
zlikle çalışma yürütüldüğünü söyledi.

ZAFER HAFTASI İÇİN TÜM 
PLANLAMALAR YAPILDI

Ağustos ayının tarihimizde büyük zaferlerin
yaşandığı ay olduğuna dikkat çeken Vali Doç. Dr.
Kübra Güran Yiğitbaşı, “Bizler de yaklaşan
Büyük Taarruz Zafer Haftası etkinliklerinin heye-
canı içerisindeyiz. Tarihi şanlı zaferlerle dolu mil-
letimiz, her türlü yokluk ve imkânsızlığa rağmen
yürüttüğü kurtuluş mücadelesini 30 Ağustos
1922’de kesin ve tartışmasız bir zaferle netice-
lendirmiştir. Bu zafer, önemli bir askeri başarı
olmanın yanında milletimizin sarsılmaz azminin,
sahip olduğu üstün iradenin, vatan ve millet
sevgisinin, eşsiz kahramanlığın, güçlü birlik ve
beraberliğin de unutulmaz sembolüdür. 102.
yılını kutlayacağımız 30 Ağustos Zafer Bayramı
ve Zafer Haftası etkinliklerinin huzur ve güven
içerisinde geçmesi maksadıyla İl Jandarma
Komutanlığımız, Emniyet Müdürlüğümüz ve ilgili
tüm kurumlar nezdinde gerekli planlamalara
başlanılmıştır. Bu büyük zaferin şanına yakışır
kutlamalar yapmak için tüm gayretimizi göstere-
ceğiz” dedi.
AFYONLU HEMŞERİLERİMİZİ BU ÇABAMIZA

DESTEK OLMAYA DAVET EDİYORUM
Düğün, eğlence ve asker uğurlaması gibi etkin-
liklerde silah atılmaması konusunda emniyet ve
jandarma ekiplerinin titiz bir çalışma yürüttüğünü
söyleyen Vali Yiğitbaşı, “2024 yılı içerisinde ilimiz
genelinde bin 660 düğün, eğlence, asker uğurla-
ması vb. etkinlikler düzenlenmiştir. Etkinliklerde
havaya ateş etme ile ilgili olarak meydana gelen
olaylarda 166 vatandaşımız hakkında idari işlem
yapılmış, 485 silaha el konulmuş, 453 bin 100 TL
idari para cezası uygulanmış, 5 şahıs hakkında
da adli işlem başlatılmıştır. En son il merkezi ve
Çobanlar ilçesinde yapılan düğünlerde silah
atma nedeniyle 3 vatandaşımız yaralanmıştır. Bu
konuda çok kararlıyız. Her düğüne devriye/ekip
görevlendiriyoruz, Drone ile görüntü alarak tespit
edilen şahısların silahlarına el koyup gerekli adli
ve idari işlem yapıyoruz, yapmaya da devam
edeceğiz. Güvenlik güçlerimizce her etkinliğe
personel görevlendirilmekte ancak personelin
etkinlik bitinceye kadar alanda kalması takdir
edersiniz ki mümkün olmamaktadır. Bu tür etkin-
liklerde vatandaşlarımızın kolluk güçlerimize
desteği büyük önem taşımaktadır. Bu nedenle
düğün sahipleri ve düğün alanına giden vatan-
daşlarımızın daha duyarlı olmasını bekliyorum.
Belediye başkanlarımız, muhtarlarımız, toplumun
kanaat önderi konumunda olan tüm değerli
Afyonlu hemşerilerimizi bu çabamıza destek
olmaya davet ediyorum” diye konuştu.

ATLI BİRLİKLER DEVRE
Yaz dönemi olması nedeniyle İhsaniye ilçesi
sınırlarında bulunan Ayazini Köyü ve Eber
Gölüne ziyarete giden vatandaşların sayısında
artış olduğuna değinen Vali Yiğitbaşı, “Bu kap-
samda, ziyarete giden vatandaşlarımızın huzur
ve güvenliğinin sağlanması maksadıyla İl
Jandarma Komutanlığımızca alınan tedbirlere ek
olarak Nevşehir Jandarma At ve Köpek Eğitim
Merkezi Komutanlığından talep edilen Atlı
Jandarma Timi de görevlendirilmiştir. Ayrıca Atlı
Jandarma Timimizden Akdağ Tabiat Parkı ve
Zafer Haftası törenlerinde de istifade edilecektir”
dedi.

OLAYLARIN AYDINLATILMA 
ORANI YÜZDE 85’E ÇIKTI

Asayiş olaylarına ilişkin de bilgiler veren Vali
Yiğitbaşı, en son bilgilendirme yapılan 9 Temmuz
tarihinden bugüne dek 2 bin 645 genel asayiş
olayı meydana geldiğini, bu olayların yüzde
92’sinin aydınlatıldığını söyledi. Suç oranlarında
yaşanan azalmaya dikkat çeken Vali Yiğitbaşı şu
bilgileri paylaştı: “Bir önceki yılın ilk 7 aylık döne-
mine göre cinsel taciz suçlarında yüzde 22,5,
konut dokunulmazlığının ihlalinde yüzde 10,8 oto
hırsızlığında yüzde 35 evden hırsızlıkta yüzde

19,7, yağmada yüzde 15,9, işyerinden ve kurum-
dan hırsızlıkta yüzde 14,4, motosiklet hırsızlığın-
da yüzde 14 olmak üzere genel mal varlığı karşı
işlenen suçlarda yüzde 59’luk azalma meydana
gelmiştir. Buna mukabil aydınlatma oranı yüzde
85’e yükselmiştir. Dönem içerisinde il merkezinde
1 kasten adam öldürme olayı meydana gelmiş,
asayiş ekiplerimizce yakalanan 1 şahıs adli mer-
cilerce tutuklanmıştır. Çeşitli sebepler ile yakala-
ması bulunan veya aranması olan şahısların
aramızda serbestçe dolaşmalarına müsaade
edilmeyeceğinin birçok kez altını çizmiştik. Buna
yönelik yapılan çalışmalarda dönem içerisinde
603 şahıs yakalanmış, bu şahıslardan 36 yıl, 25
yıl, 22 yıl, 19 yıl, 17 yıl, 15 yıl, 13 yıl ve 10 yıl
hapis cezası bulunan 8 şahıs JASAT ve Emniyet
Ekiplerimizin projeli ve takipli çalışmaları sonucu
yakalanmış 140’ı tutuklanarak cezaevlerine tes-
lim edilmiştir.”

TABANCA YAKALAMADA YÜZDE
85’LİK BİR ARTIŞ OLDU

Şehir Girişlerindeki 38 yol uygulaması ile yapılan
137 şok uygulamada, 2 bin 610 şahıs ile bin 379
aracı sorgulandığını belirten Vali Yiğitbaşı,
yapılan sorgularda 2 aranan şahsın yaka-
landığını, 19 araca cezai işlem uygulandığını
söyledi. Vali Yiğitbaşı şöyle devam etti: “Dönem
içerisinde yürütülen asayiş hizmetlerinde 101
tüfek, 122 tabanca, 17 şarjör, 71 bıçak, 2.116
muhtelif fişek ele geçirilmiş olup, bir önceki yılın
ilk 7 aylık dönemine göre tabanca yakalamada
yüzde 85’lik bir artış olmuştur. Ele geçen
malzemelerden 18 adet tabanca, 16 adet av
tüfeği ve 578 adet mermi İl Jandarma
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğümüzce
Merkez ve Sinanpaşa ilçelerinde yürütülen 2 ayrı
operasyonda ele geçirilmiş, yakalanan 2 şahıs
tutuklanarak cezaevine teslim edilmiştir.”   

SİBER SUÇLARLA MÜCADELEDE
AYDINLATMA ORANI YÜZDE 92

Siber Suçlarla Mücadele kapsamında yürütülen
çalışmalara ilişkinde bilgiler veren Vali Yiğitbaşı,
dönem içerisinde 77 olay meydana geldiğini, bu
olayların yüzde 92’sinin aydınlatıldığını kaydetti.
Müstehcenlik suçu ile ilgili toplam 4 operasyon
yapıldığını ve bu operasyonlarda toplam 4 şah-
sın yakalandığını, yapılan işlemler sonucunda 2
şahsın ise adli mercilerce tutuklandığını açık-
layan Vali Yiğitbaşı, “Yine Valiliğimiz koordi-
nesinde planlanan esnaf ziyaretinde
Afyonkarahisar Merkez çarşıda yaklaşık 1.000,
Afyonkarahisar Aile ve Sosyal Hizmetler İl
Müdürlüğü konferans salonunda bin 500 olmak
üzere toplam 2 bin 500 vatandaşımıza güvenli ve
bilinçli internet kullanımı, siber zorbalık, teknoloji
bağımlılığı ve dijital okur yazarlık konularında
eğitim verilerek 300 adet broşür dağıtılmıştır”
şeklinde konuştu.

108 OLAYA MÜDAHALE EDİLDİ
Narkotik suçlarla mücadele konusunda da tiziz
çalışmalar yürütüldüğüne değinen Vali Yiğitbaşı,
“Uyuşturucu ile mücadelede 108 olaya müdahale
edilmiş, 132 şüpheli şahsa adli işlem yapılmış,

şahıslardan 19’u adli makamlarca tutuklanmıştır.
Narko Rehber, UYUMA, En İyi Narkotik Polisi
Anne faaliyetleri kapsamında 10 bilgilendirme
faaliyet gerçekleştirilerek 3 bin 341 vatan-
daşımıza bilgilendirme yapılmıştır. Ayrıca yapılan
çalışmalarda, ele geçen malzemelerden 2.790
kök kenevir, 15.450 gram esrar İl Jandarma
Komutanlığı KOM Şube Müdürlüğü ekiplerimizin
planlı, özverili ve titiz çalışmaları ile fiziki takip
sonucu narkotik köpeği ve drone kullanarak Çay
ilçesi Eber Gölü bölgesindeki sazlık alanda yap-
mış olduğu tek operasyonda ele geçirilmiştir. Ele
geçen kenevir miktarında geçen yıla göre 3 kat
artış olmuştur” ifadelerini kullandı.

GÖÇMEN KAÇAKÇILIĞIYLA 
MÜCADELEDE 15 OPERASYON

Kaçakçılık suçlarıyla mücadele kapsamında 64
olaya müdahale edildiğini, 76 şahsa adli işlem
yapıldığını ve 2 şahsın adli makamlarca tutuk-
landığını ifade eden Vali Yiğitbaşı şunları söyledi:
“435 sikke, 69 kg nargile tütünü, 38.420 adet dolu
makaron, 152.000 adet boş makaron, 74 kg 280

g tütün ve 7 adet cep telefonu yapılan çalış-
malarda ele geçirilmiştir. Ele geçen malzemeler-
den 299 adet sikke yine İl Jandarma Komutanlığı
KOM Şube Müdürlüğü ekiplerimizin planlı ve titiz
çalışmaları sonucu yapılan operasyonda ele
geçirilmiştir. Göçmen Kaçakçılığıyla Mücadele
konularında gerçekleştirilen 15 operasyon sonu-
cunda 3 şahıs adli makamlarca tutuklanmış 2
araca el konulmuştur. 24 düzensiz göçmenin de
geri gönderme merkezine sevki sağlanmıştır.”

80 BİN 352 ARAÇ KONTROL EDİLDİ
Son olarak trafik konusuna değinen Vali
Yiğitbaşı, “İlimizde 80 bin 352 araç kontrol
edilmiş, 52 bin 950 araca tutanak düzenlenerek
cezai işlemleri uygulanmıştır. 285 yaralamalı, 6
ölümlü kaza meydana gelirken 573 vatandaşımız
yaralanmış, 7 vatandaşımız ise vefat etmiştir.
Yaz mevsimi nedeniyle motosiklet kullanımının
artmasından dolayı yapılan uygulamalarda bin
864 motosiklet kontrol edilmiş 456 motosiklet
sürücüsüne tutanak düzenlenmiş ve 76 motosik-
let trafikten men edilmiştir” dedi. >>İZZET IŞIK

Bolvadin’de festival başladı
33. Kaymak ve Eber Gölü Festivali 9 Ağustos Cuma günü
Çarşı Meydanı'nda mehteran takımı gösterisi ile başladı. 
ÖYKÜ GÜRMAN 11 AĞUSTOS’TA SAHNE ALACAK
Festival, 11 Ağustos Pazar günü Akcan Parkı'nda Öykü
Gürman konseri ile devam edecek. Festival süresince
Akcan Parkında Lunapark, Çocuk oyun alanları, hediyelik
eşya standları, yöresel ürün alanları, Bolvadin Belediyesi
Sosyal Tesisleri Park Restaurant ve Kafeterya hizmeti ver-
ilecek. Ayrıca yöresel yemek yarışması, en güzel kaymak
ve buzağı yarışması gibi yarışmalar yapılacak.

YEREL SANATÇILARDA SAHNE ALACAK
17 Ağustos tarihinde sona erecek programda Öykü
Gürman Konseri, Ali Kınık konseri, Yankı Halk Oyunları
gösterisi, Sevil Çakar, Ayşe Karaçam Konserleri, Yunes
Tebrizli Düeti, Bolvadinli yerel sanatçılar İmparator Battal
Gazi Konseri, Fahrettin Bayar Konseri, Mete Karagöz
Konseri izleyicilerle buluşacak. Festival tasarruf tedbirleri
tebliği gereğince Belediye bütçesinden harcama yapıl-
madan gerçekleştirecek ve 18 Ağustos Pazar günü sona
erecek. >>MEHMET KASAL
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"Havacılık alanındaki en önemli projelerden
birini daha tamamlamanın gururunu yaşıyoruz"

Bakan Uraloğlu:

Çukurova Uluslararası Havalimanı'nın yarın Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın katılımı ile açılışının 
yapılacağını belirten Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, "Çukurova Uluslararası Havalimanı ile 

ülkemizin havacılık alanındaki en önemli projelerinden birini daha başarıyla tamamlamanın gururunu yaşıyoruz" dedi.
800 hektar arazi üzerine inşa edilen Çukurova
Uluslararası Havalimanı'na yarın yapılacak açılış
töreni öncesinde gelen Ulaştırma ve Altyapı
Bakanı Abdulkadir Uraloğlu basın açıklaması
gerçekleştirdi. Bakan Uraloğlu'na Mersin Valisi Ali
Hamza Pehlivan ile Adana Valisi Yavuz Selim
Köşger eşlik etti.
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu,
"Yarın, Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip
Erdoğan'ın teşrifleriyle açacağımız, ülkemizin 58.
havalimanı olan Çukurova Uluslararası
Havalimanı ile ülkemizin havacılık alanındaki en
önemli projelerinden birini daha başarıyla tamam-
lamanın gururunu yaşıyoruz. Asya ve Avrupa
arasındaki doğu-batı koridorunda doğal bir köprü
olduğu gibi Kafkas ülkeleri ve Rusya'dan Afrika'ya
uzanan kuzey güney koridorlarının da tam
ortasında bulunan ülkemiz 4 saatlik uçuş süre-
siyle 1,4 milyar insanın yaşadığı 67 ülkenin
merkezinde muhteşem bir lokasyona sahiptir. Bu
eşsiz konumumuzun 2002 yılından itibaren yürüt-
tüğümüz ulaşım politikaları ve faaliyetleriyle,
dünyada en hızlı gelişim gösteren ülkelerden biri
olmamızda payı olduğunu düşünüyorum.
'Dünyada Ulaşamadığımız Hiçbir Nokta
Kalmayacak' hedefiyle hareket ederek ülkemizi
dünyanın en geniş uçuş ağına sahip ülkelerinden
birine dönüştürdük. 2002'den bu yana aktif haval-
imanı sayımızı yarın açacağımız Çukurova
Uluslararası Havalimanı'yla birlikte 26'dan 58'e
çıkarıyoruz. 2053 hedeflerimiz kapsamında da
aktif havalimanı sayımızı 61'e çıkaracağız. Dış
hatlarda 50 ülkede 60 noktaya uçuş gerçekleştir-
iliyorken uçuş ağımıza 286 yeni nokta ekleyerek
131 ülkede 346 noktaya ulaştırdık. 2002'de iç ve
dış hatlarda seyahat eden yaklaşık 34.5 milyon
olan yolcu sayımızı da 2023 yılında 214 milyonun
üstüne taşıdık" diye konuştu.
"Pistimiz en geniş gövdeli yolcu uçaklarının
dahi iniş ve kalkışına imkân sağlayacak"
2024 yılı istatistiklerini incelediklerinde bu yıl
yolcu sayısının daha da artacağını ve 230 milyon
üstünde yolcu taşıyacaklarına değinen Bakan
Uraloğlu, "Bu yıl Temmuz sonu itibarıyla hava
yolu ile seyahat eden yolcu sayımız 129 milyon
738 bin 772'ye ulaştı. Bu sayı geçen yıl aynı
dönemde yaklaşık 118 milyondu. İstanbul
Havalimanımız Temmuz ayında da Avrupa'nın en
yoğun havalimanı olarak yıllardır sahip olduğu
birinciliği sürdürdü. 3 Ağustos'ta da Antalya
Havalimanı'mız da iç ve dış hatlarda toplam 223
bin 217 yolcu ve bin 217 uçağa hizmet vererek,
rekor kırdı. Havayolu sektörümüzün gücüne güç
katacak Çukurova Uluslararası Havalimanı ile
sivil havacılık sektörümüzün gelişimi adına yeni
bir imza daha atıyoruz. Ağaç formunda tasar-
lanan hava kontrol kulesi, Çukurova'nın naren-
ciyesinden esinlenen turuncu rengi ve bölgenin
simgesi pamuk motifleri ile süslü, Çukurova böl-
gesinin yöresel kültürünü de yansıtan mimari
dokunuşlarla bölgeye yakışan muhteşem bir eser
oldu. Açılışı için bölge insanımızı daha fazla bek-
letmemek adına altyapı inşaatını öz kay-
naklarımızla hızlıca bitirdik. KET 2 standardında
3 bin 500 metre uzunluğunda ve 60 metre gövde
genişliği ile ana pistimizi inşa ettik. Pistimiz bu
durumuyla en geniş gövdeli yolcu uçaklarının
dahi iniş ve kalkışına imkân sağlayacak. Yine
altyapı projesi kapsamında 3 bin 500 metre uzun-
luğunda ve 45 metre genişliği ile acil durumlar
için de uygun olan yardımcı pisti, 2 adet yüksek
sürat taksiyolu, 48 uçak kapasiteli yaklaşık 279
bin metrekare apronu, 21 uçak kapasiteli yaklaşık
56 bin metrekare genel havacılık apronu, 2 adet
yer hizmetleri araç park yeri, nöbetçi kulübeleri ve
çevre güvenlik yolu gibi imalatları da tamamladık.
3 etap olarak yapımı projelendirilen havali-
manımızın tüm etapların toplam sabit yatırım
bedeli yaklaşık 244 milyon 515 bin avrodur. 244,5
milyon avro yatırımla hayata geçen havali-
manımızdan 25 yıl içerisinde de 297 milyon 100
bin avro kira bedeli elde edeceğiz. 9 milyon yıllık
yolcu kapasitesi, 110 bin metrekare terminal alanı
ve 3 bin 500 metre uzunluğa ve 60 metre
genişliğine sahip ana pisti ile bölgenin tüm havay-
olu ihtiyacını karşılayacaktır. Başta Mersin ve

Adana ile Osmaniye ve Niğde'ye de olan yakın-
lığıyla bu şehirlerde yaşayan 5 milyonun üstün-
deki vatandaşımıza hizmet edecek, Türkiye'nin
Orta Doğu ülkelerine açılan en önemli kapıların-
dan biri olacaktır" şeklinde konuştu.
"Yıllık toplam 578 
milyon lira tasarruf edeceğiz"
Açıklamalarını sürdüren Uraloğlu, "Çukurova
Uluslararası Havalimanımız bölgesel olması
niteliğiyle de havacılık alanındaki en önemli
altyapı yatırımlarımızdan birisi. Çukurova böl-
gesinin gelişimine büyük katkı sağlayacak ve
bölgesel kalkınmanın lokomotifi olacak. Bölge ve
ülke genelinde doğrudan ve dolaylı olarak yak-
laşık 3 bin kişinin istihdamına da katkı sağlaya-
cak. Çünkü bölgedeki işletmelerin havayoluyla
daha hızlı ve etkin bir şekilde mal taşımasını,

yerel işletmelerin küresel tedarik zincirlerine ente-
grasyonunu kolaylaştıracak. Bu da bölgedeki
işletmelerin daha geniş pazarlara açılmasını ve
ihracat potansiyellerini artırmasını sağlayacak
uluslararası arenada rekabet gücünü arttıracaktır.
Özellikle tarım faaliyetlerinin gelişmişliğiyle bili-
nen Çukurova bölgemizin artık ürettiği tarım ürün-
leri gibi hızlı bozulan ve zamanında teslimat
gerektiren malların taşınmasında hava yoluyla
lojistik avantajlar sağlayacaktır. Bu da üretim
süreçlerinin optimize edilmesi ve maliyetlerin
düşürülmesi anlamına gelmektedir. Ama tüm
bunları gerçekleştirmek için havalimanlarına
ulaşımı sağlayacak bağlantı yollarının gelişmişliği
de çok önemlidir. Havalimanımıza hem D-400
devlet yolundan hem de otoyoldan ulaşım
sağlanacaktır. Ayrıca Çukurova Uluslararası

Havalimanımızı inşa ederken eş zamanlı olarak
havalimanımızın bağlantı yolları çalışmalarını da
başlatmıştık. Havalimanı bağlantı yolları ile yolcu
taşımacılığının yanı sıra Mersin Limanı, Mersin
ve Adana Organize Sanayileri, İskenderun
Körfezi Sanayi Tesisleri, Yumurtalık Serbest
Bölgesi gibi sanayi ve ticaret bölgelerinden gelen
ihracat ürünlerinin karayolu ve demiryolu ile
havalimanına ulaşımını da sağlayacağız.
Havalimanımızın karayolu bağlantısını sağlayan
yolumuzu 15,9 kilometre uzunluğunda, bitümlü
sıcak karışım kaplamalı bölünmüş yol standard-
ında tamamladık. Bu projemiz kapsamında
toplam 348 metre uzunluğunda 8 köprü ve 127
metre uzunluğunda farklı seviyeli kavşak inşa
ettik. Yolumuz sayesinde zamandan 494 milyon
lira, akaryakıttan 84 milyon lira olmak üzere yıllık
toplam 578 milyon lira tasarruf edeceğiz. Karbon
salınımını ise yılda 10 bin 168 ton azaltmış ola-
cağız" ifadelerini kullandı.
"Adana ve Mersin'den trenle 
23 dakikada ulaşım sağlanacak"
Havalimanının yapımı devam etmekte olan
'Mersin-Adana-Osmaniye Gaziantep Hızlı Tren
Yolu Hattı'yla entegre olacak demiryolu bağlantısı
üzerinde ise çalışmalarını yoğunlaştırdıklarına
dikkat çeken Uraloğlu: "Tüm inşa çalışmalarımızı
da 2026 yılı içerisinde tamamlamayı ve hattımızı
hizmete açmayı hedefliyoruz. Demiryolu bağlan-
tımız tamamlandığında hem Adana'dan hem de
Mersin'den trene binen vatandaşlarımız Çukuro-
va Havalimanı'na yaklaşık 23 dakikada hızlı,
güvenli ve konforlu bir şekilde ulaşım sağlaya-
bilecek" ifadelerine yer verdi.
"Adana Şakirpaşa
Havalimanı kapatılmayacak"

Adana Şakirpaşa Havalimanı'nın kapatılmaya-
cağını vurgulayan Bakan Uraloğlu,
"Kapatılacağına dair gerçeği yansıtmayan yalan
yanlış haberlere de açıklık getirelim. Defalarca
söyledik ama yine tekrar edelim Adana Şakirpaşa
Havalimanı kapatılmayacak. Burada gözden
kaçırılmaması gereken nokta şu bizler havali-
manımızı hakim rüzgar yönü açısından uygun
olup olmadığına, arazinin türüne, zemin ve yer
altı suyu durumuna, şehir merkezlerine uzaklık ve
ulaşım imkânları gibi birçok yönden değer-
lendirerek bulunduğu yere inşa ettik. Bakanlık
olarak yaptığımız etüt ve fizibilite çalışmalarıyla
projelerimizi coğrafyanın emrettiği ve mühendis-
liğin de müsaade ettiği imkanlar doğrultusunda
hayata geçiriyoruz. 'Oraya yakın oldu, buraya
uzak kaldı' diyerek şehirlerimizi ayrıştırmak man-
asız. Tam tersine iki şehri yeni bir ortak paydada
bir araya getirmesiyle birleştirici bir proje. Çukuro-
va Uluslararası Havalimanı bölgenin havalimanı.
Ve adı da üstünde olduğu üzere uluslararası bir
havalimanı olarak Adana, Mersin, Osmaniye,
Niğde başta olmak üzere tüm bölgeye hizmet
edecek. Hiç şüphesiz Çukurova Uluslararası
Havalimanı'nın bakanlığımızın üzerinde yoğun
çalışmalar yürüttüğü Yeni İpek Yolu olarak
nitelediğimiz Kalkınma Yolu Projesi hayata
geçtiğinde önemi bir kat daha artacaktır. Bildiğiniz
üzere bu projeyle Basra Körfezi'nde inşa
edilmekte olan FAV Limanı'ndan başlayıp ülkem-
izde Şırnak Ovaköy'e, oradan da Ege Denizi'ne,
Karadeniz'e ve Akdeniz'e açılacak olan çok
önemli bir ticaret koridorunu hayata geçiriyoruz.
FAV Limanı'ndan Londra'ya kadar kara ve demir
yolu ile Avrupa'nın her ülkesine kesintisiz ulaşım
sağlayacağız. Hindistan, Doğu Asya ve Basra
Körfezi üzerinden Irak'a gelecek yükleri
Avrupa'ya ulaştıracak projenin geniş bir
coğrafyaya fayda sağlayacağını öngörüyoruz. Bu
proje hayata geçtiğinde Çukurova Bölgesi
Kalkınma Yolu'nun ülkemizdeki ilk duraklarından
biri olacak ve bölgenin sosyo-ekonomik kalkın-
masına büyük katkıları olacak. Bu noktada
Çukurova Uluslararası Havalimanı da hem böl-
gemizin hem de ülkemizin havacılık alanında
uluslararası bir aktarma merkezi olması adına
önemli bir yatırım oldu. Havalimanımız ile birlikte
ülkemizin geleceğe açılan kanatları daha da
büyümüştür" diyerek sözlerini tamamladı.
>>İHA



7712 AĞUSTOS 2024  PAZARTESİ

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
ssııhhhhaattttee  kkaall,,
iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz
sseennddee  hhaall..

Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

Milletvekili Yurdunuseven ve Arslan
Sandıklı’da temaslarda bulundu

AK Parti Afyonkarahisar
Milletvekilleri Av. İbrahim

Yurdunuseven ve Dr. Hasan
Arslan Sandıklı ilçesinde

bir dizi temas ve 
ziyaretlerde bulundu. 

Sandıklı Termal Turizm ve Gurbetçi
Festivalinde konuşan Milletvekilleri,
festivalin tüm giderlerinin sponsorlar

tarafından karşılandığını belirttiler. 
Milletvekilleri İbrahim Yurdunuseven ve
Hasan Arslan Sandıklı programları kap-
samında ilk olarak AK Parti Sandıklı İlçe
Başkanı Murat Erkalan ile birlikte Sandıklı
Belediye Başkanı Adnan Öztaş’ı ziyaret
ettiler. Burada ilçede devam eden proje ve
çalışmaları değerlendiren milletvekilleri
Başkan Öztaş’ın her zaman yanında olduk-
larını belirttiler. 
YENİ EĞİTİM ÖĞRETİM
DÖNEMİNE YETİŞECEK

Daha sonra İlçe Milli Eğitim Müdürü
Hüseyin Eroğlu’nu ziyaret ederek yeni
eğitim ve öğretim yılında okulların son duru-
mu hakkımda bilgi alan Milletvekilleri ve
beraberindeki heyet, yapımı devam eden
okul ve dersliklerde de incelemelerde
bulundu. İlk olarak Sandıklı ilçesinde uzun
yıllar hizmet veren Miralay Reşat Bey
Lisesi’ndeki yeni derslik inşaatında
incelemelerde bulunan milletvekilleri, yetk-
ililerden bilgi aldılar. 8 derslikli TOBB
anaokulunu gezen milletvekilleri ve
beraberindeki heyet önümüzdeki eğitim
yılında okul ve dersliklerin öğrencilerle
buluşacağını belirttiler.
TEKNOLOJİK SERADA İNCELEME
Sandıklı programını teknolojik sera ziyareti
ile sürdüren milletvekilleri, Sandıklı
ilçesinde faaliyet gösteren TAMAGRO
Serada incelemelerde bulunarak üretim
aşamaları halkında bilgi aldılar. 
KÖY HALKININ 
TALEPLERİNİ DİNLEDİLER
Sandıklı Reşadiye köyünde vatandaşlarla
bir araya gelen Milletvekili Yurdunuseven ve

Arslan, burada köylülerin taleplerini dinley-
erek çözümü için istişarelerde bulundular. 

“FESTİVALİN GİDERİ SPONSORLAR
TARAFINDAN KARŞILANDI”
Milletvekilleri, Sandıklı Millet Bahçesinde
Sandıklı Belediyesi tarafındam düzenlenen
‘Termal Turizm ve Gurbetçi Festivali’ne
katılarak standları gezip ilçenin yöresel ürün
be el sanatlarını yakından incelediler.
Anayasa Mahkemesi Üyesi Yılmaz Akçil,
Sandıklı Kaymakamı Önder Çengel,
Belediye Başkanı Adnan Öztaş, AK Parti
Sandıklı İlçe Başkanı Murat Erkalan ile
Uğur Işılak komserine katılan Milletvekili
İbrahim Yurdunuseven ve Hasan Arslan, bu
güzel etkinlikte Sandıklılılarla bir arada
olmaktan duydukları memnuniyeti dile
getirdiler. Milletvekilleri; “Hem hemşehriler-
imizle hemde gurbetçilerimizle bir aradayız.
Bu festivalde belediyenin ve devletimizin
kasasından bir kuruş dahi çıkmadı. Tamamı
sponsorlarımızın desteği ile karşılandı. Bu
festivalin düzenlenmesinde emeği geçen
sponsorlarımız ve tüm herkese teşekkür
ediyoruz” dediler. >>HÜDAYİ ACAR

Gençlik ve Spor
Müdürlüğünden
Türkiye’de bir ilk
Afyonkarahisar Kocatepe
Spor Kompleksi, genç
futbolcu yeteneklerin
sergilediği muhteşem
performanslara ev
sahipliği yaptı. 
Afyonkarahisar genelin-
den 400 den fazla
sporcunun katıldığı tur-
nuva, hem katılımcılar
hem de izleyiciler için
unutulmaz bir anı
olarak hafızalara
kazındı.
TURNUVAYA BÜYÜK
İLGİ VE COŞKU
Turnuvaya gösterilen
ilgi, etkinliğin
başarısının en büyük
göstergelerinden biri
oldu. Sadece genç
sporcular değil, onların
aileleri ve yakınları da
bu heyecana ortak
oldu. Turnuva boyunca
tribünler, çocuklarının
performansını izlemek
ve onlara destek olmak
için gelen velilerle dolup
taştı. 
TURNUVANIN AMACI
GSB Spor Okulları kap-
samında düzenlenen bu
futbol turnuvası,
gençlere sporu
sevdirmek, onları fizik-
sel olarak aktif tutmak
ve futbolun temel pren-
siplerini öğretmek
amacıyla organize edil-
di. Gençler, yaz boyun-
ca aldıkları eğitimlerde
öğrendikleri futbol
tekniklerini bu turnuva-
da sergileme imkanı
buldu. Turnuvanın
amacı, sadece futbolu
öğretmekle sınırlı
kalmıyor; aynı zamanda
gençlerin kendine olan
güvenini arttırmak,
takım çalışmasının öne-
mini vurgulamak ve
sağlıklı bir yaşam
tarzını teşvik etmek de
hedefler arasında yer
alıyor.
KASAPOĞLU, “BU TÜR
ORGANİZASYONLAR
GENÇLERİN 
HAYATINDA OLUMLU
İZLER BIRAKIR”
Turnuvanın tamamlan-

masının ardından
Afyonkarahisar Gençlik
ve Spor İl Müdürü
İsmail Hakkı
Kasapoğlu, turnuvaya
katılan sporculara
hitaben önemli açıkla-
malarda bulundu.
Kasapoğlu, gençlerin
sporla iç içe olmasının
sadece fiziksel gelişim-
lerine değil, aynı
zamanda karakter
gelişimlerine de büyük
katkı sağladığını vurgu-
ladı. Sporun, gençlerin
disiplin, sorumluluk ve
takım ruhu gibi değer-
leri kazanmalarına
yardımcı olduğunu
belirten Kasapoğlu, bu
tür organizasyonların
gençlerin hayatında
olumlu izler bıraktığını
ifade etti. Kasapoğlu,
konuşmasında,
"Gençlerimizin bu tur-
nuvada sergilediği perfor-
mans, geleceğin başarılı
sporcularının yetiştiğinin
bir göstergesidir. Bu tür
etkinlikler, gençlerimize
sporun sadece bir aktivite
değil, aynı zamanda bir
yaşam biçimi olduğunu
da öğretiyor.
Afyonkarahisar olarak
gençlerimizin her
zaman yanındayız ve
onların spora olan ilgisi-
ni desteklemeye devam
edeceğiz." dedi.
KATILIM BELGELERİNİN
TAKDİMİ
Turnuvanın sona erme-
siyle birlikte, müs-
abakalara katılan tüm
sporculara katılım bel-
geleri takdim edildi. Bu
belgeler, gençlerin
emeklerinin ve
başarılarının birer sem-
bolü olarak onlara
sunuldu.
>>HÜDAYİ ACAR

Emirdağ Kültür Evi'ne anlamlı ziyaret 
Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu'nun ilç-
eye kazandırdığı Emirdağ Kültür Evi, anlamlı bir
ziyarete ev sahipliği yaptı. Şehit Önder Pala'nın
annesi Dursun Pala, Emirdağ Kültür Evi'ni ziyaret
etti. Kültür Evi'nin bölümlerini ziyaret eden şehit
annesi Pala, şehitler için özel olarak hazırlanan köş-
eye geldiğinde duygu dolu anlar yaşadı. Dursun
Pala, oğlunun hatırasının da yaşatıldığı bu özel
bölümü ziyaret ederken gözyaşlarına hakim ola-
madı. Vatan uğruna gözünü kırpmadan canını feda
eden aziz şehitler anısının özenle korunduğu ve
sergilendiği bu köşe, Kültür Evi'ne gelen herkesin
yüreğine dokunan bir yer. Bu anlamlı ziyaret, şehit-
lerimizin vatan uğruna verdikleri fedakarlıkları bir
kez daha hatırlattı. Dursun Pala, Kültür Evi'nde
böyle bir bölümün bulunmasının kendisi ve diğer
şehit aileleri için büyük bir değer taşıdığını
belirterek, Başkan Serkan Koyuncu'ya ve emeği
geçen herkese teşekkür etti. >>İZZET IŞIK
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Başkan Köksal “Çocuklarımızın mutluluğu
bizim mutluluğumuzdur”
AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr  BBeelleeddiiyyeemmiizz  ttaarraaffıınnddaann  iikkii  yyııll  aarraannıınn  aarrddıınnddaann  ddüüzzeennlleenneenn  SSüünnnneett  ŞŞöölleennii,,  bbüüyyüükk  bbiirr  ccooşşkkuu  vvee  kkaattııllıımmllaa  ggeerrççeekklleeşşttiirriillddii..

Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın öncülüğünde 51
çocuğumuzun sünnet olduğu etkinlikte, çocuklar ve
aileleri unutulmaz anlar yaşadı.

KLASİK OTOMOBİLLERDEN 
SÜNNET KONVOYU

Şenlik öncesi çocuklar için hazırlanan klasik otomobillerle
şehir turu yapıldı. Daha sonra Zafer Meydanı’nda sünnet
şölenine geçildi. Geceye Vali Vekili Özlem Kılıçtürk,
Afyonkarahisar Milletvekili İYİ Parti Genel Başkan
Yardımcısı Hakan Şeref Olgun, İYİ Parti Teşkilat
Başkanı, Bursa Milletvekili Hasan Toktaş, Afyon
Kocatepe Üniversitesi Rektör Yardımcısı Murat Peker,
Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi Sağlık
Uygulama Ve Araştırma Merkezi Başhekimi Prof. Dr.
Ahmet Ali Tuncer, siyasi partilerin il başkanları,
Belediye Meclis Üyeleri, Başkan Yardımcıları, mahalle
muhtarları, sivil toplum örgütlerinin temsilcileri ile
vatandaşlarımız katıldı. 

ÇOCUKLAR UNUTULMAZ
ANLAR YAŞADI

Sünnet Şöleni, Afyonkarahisar’ın dört bir yanından
gelen çocukların ve ailelerin katılımıyla başladı.
Şölene katılan çocuklara önce kınaları yakıldı. Ardından
düzenlenen eğlence dolu etkinliklerle sünnet çocukları
unutulmaz anlara şahitlik etti. Şölende çocuklar için ani-
masyon gösterileri ve çeşitli hediyeler hazırlanırken, aileler
de bu özel günü birlikte kutlamanın mutluluğunu yaşadı.
Şölen, geleneksel müzikler ve halk oyunları eşliğinde
devam ederken, katılımcılar bu güzel günün keyfini çıkardı.
Bando merasimi ve Afyonkarahisar Belediyesi Halk
Oyunları Topluluğu’nun gösterileri geceye renk kattı.
Programda sahne alan sanatçı Osman Öztekin
seslendirdiği şarkılarla ailelere ve çocuklara unutulmaz
anlar yaşattı. Sirk sanatçısı Şener Kaya’nın gösterileri ise
ilgiyle izlendi.

“HAYIRLI BİRER EVLAT OLMALARI 
EN BÜYÜK DİLEĞİMİZ”

Sünnet şölenini düzenlemekten duyduğu mutluluğu dile
getiren Belediye Başkanı Burcu Köksal, “Geleneğimizin
ayrılmaz bir parçası olan sünneti, çocuklarımızın aklında
kalacak şekilde, büyüdüklerinde anlatacakları hatıraların
oluşması adına bu organizasyonu yapıyoruz. Burada,
çocuklarımızın hayatlarının önemli bir dönüm noktasına
tanıklık ediyoruz. Onların bu anlamlı günlerinde yanlarında

olmak, sevincini ve heyecanını paylaşmak her birimizin
kalbinde ayrı bir yer buluyor. Evlatlarımızın yüzlerindeki
gülümseme, bizlere her şeyin en güzelini, en iyisini yapma
konusunda ilham veriyor. Çocuklarımızın sağlıkla, mutluluk-
la büyümeleri, gelecekte vatanımıza, milletimize hayırlı birer
evlat olmaları en büyük dileğimizdir.” dedi.

“ÇOCUKLARIMIZIN MUTLULUĞU
BİZİM MUTLULUĞUMUZDUR”

Afyonkarahisar Belediyesi olarak geleceğimizin teminatı
olan çocuklarımıza büyük önem verdiklerine dikkat çeken
Başkan Burcu Köksal, “Çocuklarımızın mutluluğu bizim
mutluluğumuzdur. Her ailede çocuk denilince akan sular
durur. Biz de Afyonkarahisar Belediyesi olarak çocuk-
larımıza büyük önem veriyoruz. İnanıyoruz ki çocukları
mutlu olan şehirler bu ülkeyi geleceğimize taşıyacaktır.”
ifadelerini kullandı.

“SİZİN SORUNLARINIZI ÇÖZMEK 
BOYNUMUZUN BORCUDUR”

Başkan Köksal, konuşmasının devamında şunları söyledi:
“Sevgili aileler; Toplumcu belediyecilik faaliyetlerimizle her
zaman yanınızdayız. Biz ulaşılmazlıkla değil, ulaşılabilir
olmakla gurur duyuyoruz. Beyaz Masamıza ve 153 numar-
alı telefonumuza taleplerinizi iletebilirsiniz. Sizin sorun-
larınızı çözmek boynumuzun borcudur. Sevgili çocuklar; Bu
belediye sizindir, bu şehir sizindir. Hayatınız boyunca hep
mutlu olun, sağlıklı olun, başarılı olun. Biz büyükleriniz siz-
lerin en büyük yardımcısı olacağız. Tüm çocuklarımızı ve
ailelerini en içten duygularla kutluyor, hepinize güzel bir
akşam diliyorum.” Gecede birer konuşma yapan Vali
Yardımcısı Özlem Kılıçtürk ve Afyonkarahisar Milletvekili
Hakan Şeref Olgun ise sünnet çocuklarının mutluluğuna
ortak olmaktan duydukları mutluluğu dile getirerek hayırlı
olması dileklerinde bulundular.

51 ÇOCUĞUMUZ SÜNNET OLDU
Cuma gecesi düzenlenen sünnet şöleninin ardın-
dan 51 çocuk, PARKHAYAT Afyon Hastanesi ve
Yaşam Klinikte uzman cerrah doktorlar tarafından
yapılan ön muayenenin ardından sünnet edildi.
Başkan Burcu Köksal, sünnet şölenine katkılarından dolayı
hayırseverlerimize, PARKHAYAT Sağlık Grubu Yönetim
Kurulu Başkanı Dr. Mustafa Enis Arabacı ve ekibine, Yaşam
Klinikten Dr. Serkan Erdaş, Dr. Mert Bozok ve ekip
arkadaşlarına teşekkür etti. 
>>MEVLÜT TINAS

KÖKSAL


